
Referat fra møde 20. marts 2023

Forberedelse af generalforsamlingen, 29. marts kl. 19.00:

Bestyrelse (vælges for 2 år):

Mathias (ikke på valg)

Tom – genopstiller 

Martin Winther (ikke på valg) 

Ellen (ikke på valg)

Kirsten (ikke på valg)

Svend – genopstiller 

Hanne – genopstiller

Frank Østergaard – genopstiller 

Suppleanter (vælges for 1 år):

Anette – genopstiller 

Louise – genopstiller ikke

På valg i 2023: Hanne, Svend, Frank og Tom samt Anette som suppleant. 

Input til beretningen: 

 Vælgermøde

 Visioner

 div. møder om faverholm og stadionkvateret – lavet høringssvar

 Generelt fra Lederne i borgeravisen

 Kom i gang med planerne for området ved fabrikområdet

 Stationen i Nr. Herlev, at de nu er kommet i gang (nov. 23, for alvor i 24) 

 Ny Hammersholt, cykelsti. BaneDK laver cykelsti på overdrevsvejen på begge sider. 

 Mgl. At få cykelsti ved lilleskolen

 Opfordre til at lave lokale interessegrupper i områderne, så lokalrådet kan støtte op om de 
lokalearbejdsgrupper. Der er nedsat i hammersholt og Nr.Herlev. Vi vil gerne have udbredt det 
mere. 

 Solcellepark

 Højhuse i Favrholm, lokalrådet missede høringen i dec. Favrholm City. 



 I 2022 fik vi repræsenteret hele lokalområdet, mgl, nu Freerslev, hvor Louise ikke genopstiller. 

 Fjernvarme

 Tak til uddelerne. 

 Dirigenter: Steen Jensen

2 flasker vin gives til:

 Per (Svend giver til badminton) 

 Steen, som dirigent

 Helle, korrekturlæser på avisen

Svend og Hanne køber brød, ost og pølse og vin i Ullerød brugs til GF

Svend foreslog, at vi kunne koble os på oplægget fra Bo-Trygt, som den anden generalforsamling der 
afholdes i klubhuset får. Det blev afslået. 

Dagsorden til det efterfølgende bestyrelsesmøde den 29. marts:

 Konstituering

 Møderække 

 Borgeravisens udgivelsesdatoer og deadlines 23/24

 Hovedtemaer vi skal arbejde med bla. Helhedsplan for hele regionen og ikke pr. landsby. Og 
ældrebolig/seniorbolig fællesskaber, mindre boliger, udpege et område. Solcelleparken. 

T.O. Torben overtager web-delen fra Rene Bo. 

Hanne tager referat fra GF og bestyrelsesmødet. 


